

8.10 SAL A 2022 4:30 PM & 8 PM

Academic Community Hall, Hong Kong Baptist University 香港浸會大學大學會堂 \$1,000 (VIP)/ \$500/ \$400/ \$300



### Synthia Ko 高德儀

MYO Artistic Director and Chief Conductor 香港青少年管弦樂團藝術總監兼總指揮

#### Adrian Sit 薛毅章

True Colors Symphony Guest Conductor TCS 客席指揮

# Soloists 獨奏

Violin 小提琴 - Yijie Ding 丁怡杰 Erhu 二胡 - Ethan Yang 楊恩華 Soprano 女高音 - Michelle Siu 蕭凱恩

Collaborative Pianist 鋼琴伴奏

Colleen Lee 李嘉齡

Program Highlights 節目精選

Music from La La Land 星聲夢裡人音樂精選 Schindler's List 舒特拉的名單 Star Wars - The Force Theme 星球大戰:原力覺醒 The Lion King Orchestra Suite 獅子王組曲

Presented by 主辦



Performer 演出者





周末狂想曲

A FILM MUSIC PHIRSTA

Tickets are available at CITYLINE on **5 September** 門票將於**9月5日**於購票通公開發售





共同譜出共 融 希望 頌

歷屆奧斯卡獎項為電影幕前演員和幕後的創意工作者帶來肯定,連繫着的是一個又一個為夢想奮鬥的故事。True Colors Symphony以音樂帶領觀眾回溯過去,演奏奧斯卡得獎電影中的配樂,把曾經在戲院出現過的旋律在音樂廳內重新演繹。

是次音樂會歌曲以不同組合形式演出,有由兩代音樂家組成的二重奏、新組成的重奏組合,並邀請香港青少年管弦樂團同台演出,以音符訴説共融絮語。另外我們亦邀請到香港知名鋼琴家李嘉齡、視障女高音蕭凱恩、視障小提琴手丁怡杰及視障二胡樂手楊恩華在音樂會中獻樂。

不論你喜歡令人難以忘懷的《舒特拉的名單》、奏出劇情靈魂的《星聲夢裡人精選》、或是富民族特色的《獅子王組曲》,歡迎你參與這場雅俗共賞的音樂盛宴,共同奏響希望頌!

Being awarded the Academy Awards has always been the dream of all filmmakers. Stars shines in front of the silver screen, however, have you ever imagined how many hard works paid behind the scene? The True Colors Symphony is taking audiences back to the reminiscences, with some of the most memorable film music of all time featured.

Renowned pianist Colleen Lee will be joining us as our collaborative pianist, together with three rising visually impaired soloists Yijie Ding, Michelle Siu and Ethan Yang. Having performances in different combinations, from intergenerational duos, to our newly formed chamber groups and finally the 80 people orchestra, gathering together, we celebrate differences through music.

# 5 TRUE COLORS SYMPHONY

True Colors Symphony由樂苗基金成立,旨在發掘不同能力人士的音樂才華,創造不同形式的活動和表演,讓他們找到屬於自己的舞台。為讓不同背景的人彼此接觸及互動,True Colors Symphony招募的樂手包括兒童、青少年、成人、長者、少數族裔、視障人士、聽障人士、肢體殘障人士、自閉特色及有特殊學習需要的學生。作為全港最大的共融樂團,True Colors Symphony提倡「Be True, Be Colors」,曾跟不同音樂家合作,攜手推廣共融,包括True Colors大使獨臂小提琴家殷兆基。

Founded by the PMA Music Foundation, True Colors Symphony aims to nurture the musical talent of the different abilities and provide them with various platforms to shine. Being the largest all-inclusive orchestra in Hong Kong, True Colors Symphony encourages interactions between diverse backgrounds. Members of True Colors Symphony include children, teenagers, adults, senior citizens, ethnic minorities, the visually impaired, deaf, physically impaired, students with an autism spectrum disorder or other special educational needs. Advocating "Be True, Be Colors", the Symphony has collaborated with renowned musicians, including the one-handed Canadian violinist Adrian Anantawan as the ambassador.



本節目按大學會堂場和資助計劃予以補助

This program is presented under the Rental Subsidy Scheme of the Academic Community Hall

## 購票優惠 Discount Scheme

六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人及全日制學生:八五折 Senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder, and full-time Students: 15% off

節目約75分鐘,不設中場休息。節目招待任何年齡人士,每票只限一人進場,幼童不論年齡亦需購票入場。主辦機構保留更改節目之權利。 Events run about 75 minutes without intermission. Program for all ages. One ticket is required for each person regardless of age. Presenter reserves the right to change the program.

節目查詢 Program Enquiries 2521 7673

票務查詢 Ticketing Enquiries **2314 4228** (10am to 8pm) 電話訂票 Telephone Booking **2111 5333** (10am to 8pm) 網上訂票 Internet Booking **www.cityline.com.hk**  詳情請瀏覽 Find us on www.pmf.org.hk







